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Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

"Miért nem fontosak a kollégiumok az oktatási tárcának? IV " címmel a Házszabály 91 . §-a
alapján kérdést kívánok benyújtani Magyar Bálint oktatási miniszterhez . A kérdésre írásban
várom válaszát.

Tisztelt Miniszter Úr!

Ön írásbeli kérdésemre adott válaszában egyetlen szót sem ejtett a közoktatási kollégiumi
hálózatról és kollégiumi szakmai innovációk támogatásáról . Pedig ez - a kormányprogramban
is elismerten - épp oly fontos az esélyteremtő nevelés és oktatás szempontjából, mint az
iskola .

A Nemzeti Kollégiumi Közalapítvány az idén pályázati forrásból 200 millió forinttal
rendelkezik, amelyet azonban kizárólag olyan kollégiumokra fordíthat, amelyek szakképző
iskolákhoz, illetve a felsőoktatáshoz kapcsolódnak .

Tisztelt Miniszter Úr!

l . Mi vezeti Önt, hogy 2004-ben egyetlen fillér támogatást se kíván biztosítani a
gimnáziumok és az általános iskolák kistelepülésről jövő diákjait befogadó
kollégiumok szakmai munkájához, e kollégiumok fejlesztéséhez?

2. Ön szerint ez miképp áll összhangban a közalapítvány alapító okiratában foglalt
kormányzati célokkal és a kormányprogrammal?

Tisztelettel várom válaszát .
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Írásbeli kérdés

Budapest, 2004 . január 21 .

Kuzma László
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